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Enkel fråga till kultur och fritidsnämndens 

ordförande Robert Aslan om sommarlovsaktiviteter 

 

Polisen har under våren gjort en gedigen insats mot gängkriminalitet; 

skolor och vårdnadshavare har fått temaföreläsningar om detsamma. 

Nu är det snart ett långt sommarlov för Botkyrkas unga, en tid då unga 

riskerar att bli indragna i kriminella kretsar. Särskilt utsatta är 

nyanlända ungdomar. 

Har Botkyrka säkerställt att denna grupp (15-17 år) får tillräckligt med 

information om de aktiviteter som erbjuds under sommaren, t.ex. via 

SFI och skolan? 

  

Silje Vara-Mittermaier (V) 


